
 

 

Til Nominasjonskomitèen  

  

Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag og Abildsø Arbeiderpartilag har i medlemsmøte 

10.november behandlet nominasjonskomitèen sin innstillingen. 

Vi ønsker å gi vår støtte til listeforslaget, men vi registrerer allikevel at hele 5 personer bosatt i 

Grûnerløkka bydel er på lista, mens Østensjø kun er representert med 1.  

 

For styrene i lokallagene Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag og Abildsø Arbeiderpartilag 

 

Erling O. Turtum 



Hei.  
Styret i Alna AUF stiller seg bak forslaget til innstillingen sendt ut av nominasjonskomiteen. 
 Likevel ønsker vi å påpeke at vi gjerne skulle ha hatt Mari Morken lenger fremme på listen.  
 
Med vennlig hilsen 
Leder av Alna AUF 
Tamina Rauf 

 



Hei Anders,  
 
Astud behandlet nominasjonskomiteens forslag på styremøte i går. Et enstemmig styre stiller 
seg bak forslaget.  
 
Astud har kun en merknad: Er det formelt korrekt etter vedtektene at to menn og to kvinner 
kan stå etter hverandre på listen? Jf. Jon Reider Øyan (nr 10) som står rett etter Fredrik 
Mellem (nr. 9), og det samme med Evensen (nr. 12) etter Lund (nr. 11).  
 
Hilsen, 
Mads 
 



Bekkelaget Arbeiderpartilag vedtok i møte 7. november 2016 å støtte forslaget fra 
nominasjonskomiteen 
 
Hilsen Cecilie Foss, leder av Bekkelaget Arbeiderpartilag 
 



Vi i Bestum Ap-lag har ingen kommentarer til nominasjonskomiteens innstilling og kommer ikke til å 
komme med benkeforslag til listen på repskapets nominasjonsmøte. 
 
Vennlig hilsen Katrine Ore på vegne av Bestum Ap-lag 
 



Vi i Bjerke AUF vil si oss veldig fornøyd med lista som er kommet fram. Vi er veldig fornøyd m 
plasseringen til vår ungdomskandidat Didrik Beck :) 
 
Hvis det skulle bli diskusjon om plasseringen med to menn på rad på 9 og 10 plass støtter vi lista slik 
den ligger nå. 
 
Vi har også lest i avisa at Jonas Bals vil inn på lista på bekostning av Didrik Beck eller Fredrik Mellem. 
Det støtter vi ikke. Vi synes ikke noe om at rådgiveren til Jonas Gahr Støre skal komme og ta plassen 
fra folk som har gjort en jobb for partiet i mange år. 
 
Våre seks delegater kommer til å møte og kommer til å stemme på lista sånn som den er nå. 
 
Hilsen Isak Diesen, 
Leder Bjerke AUF 
 



PROTOKOLL 

fra 

STYREMØTE  

i 

BYGDØY-FROGNER ARBEIDERPARTI LAG 

 

Referatets pkt 7 

7. Nominasjonen 

Styret tar nominasjonskomiteens enstemmige forslag til etterretning. Vi beklager at ingen av 
våre lokalt foreslåtte nådde opp. Av byens 15 bydeler fant komiteen plass til 25 kandidater 
fra 10 av bydelene. Vi beklager at Oslos største bydel Frogner ikke vil representert med noen 
kandidat ved dette valget. Vi tar også til etterretning at komiteen ikke har funnet noen av 
våre mer enn 500 (ca10%) av Oslo Arbeidetpartis medlemmer kompetente, sammen med 4 
andre bydeler, i og la seg representere på Stortingslista. Våre medlemmer har tydligvis feil 
yrkestitler. 

 

Ole Jacob Kjendlie 

09. 11.2016 

 



 
Bøler Ap har to kommentarer / endringsforslag; 
 
1) Laget mener at det er viktig å ha en med yrkefagsbakgrunn på topp 10, dette for å være i 
tråd med vår satsing på å styrke yrkesfag. "Vi trenger flere mestere". Jonas Bals har utmerket 
seg med sitt engasjement i partiet og vi mener at han vil absolutt bidra til å styrke partiets 
vinnerlag. Derfor ønsker vi at han plasseres på nr 5, og at de andre mannlige kandidater på 
lista flyttes en plass ned. 
 
2) Laget vil at vi står fast på vårt prinsipp om annenhver mann og kvinne på lista, derfor 
mener vi at det må være en kvinne på nr 10. 
 
 
 



Vi i Den Socialdemokratiske Forening har følgjande innspel til nominasjonskomitéen: 
 
I tillegg til lista som kjem under vil vi dra fram to prioriteringar frå vår side. 
 
Vi registrerer at Jonas Bals, til trass for at han var spelt inn frå mange forskjellige lag, ikkje 
har blitt gitt ein plass på lista. Vi stiller oss uforståande til dette, då han både har sterk fagleg 
og faglegpolitisk tyngde. Vi er sikre på at Oslo Arbeiderparti si stortingsliste vil bli betydeleg 
styrka med Jonas Bals på ein god, og aller helst ein sikker, plass. 
 
Vi vil også understreke at vi er skuffa over at Eskil Pedersen ikkje har hamna lenger opp på 
lista. Eskil Pedersen har lang politisk erfaring, mykje kunnskap og særs god forståing for 
norsk politikk. Vi er sikre på at han vil representere Oslo på ein god måte, og vil derfor be 
nominasjonskomitéen om å sterkt vurdere å gi han ein plass lenger opp på lista. 
 
Vi oppfordrar nominasjonskomiteen til å sørgje for ei faktisk 50%/50% kjønnsfordeling 
nedover lista på ein rigid måte. Med så mange kvinner i dette partiet er det urovekkjande, og 
feil, å sende eit signal om at vi ikkje har flinke nok kvinner til å fylle 5 av plassane på dei til 
øvste plassane på ei stortingsliste med kvinnelege kandidatar. Eventuelt sender vi eit signal 
om at vi ikkje prioriterer kvinner i maktposisjonar, som uansett er uheldig. 
 
Utover dette har vi vedtatt på styremøtet vårt 8. november 2016 å spele inn følgjande liste 
som eit alternativ til nominasjonskomitéens utsendte framlegg. Vi vonar de vil ta imot desse 
innspela. 
 
1. Jonas Gahr Støre 
2. Marianne Marthinsen 
3. Jonas Bals 
4. Julie Lødrup 
5. Espen B. Eide 
6. Zaineb Al-Samarai 
7. Eskil Pedersen 
8. Marte Lund 
9. Vegard Wennesland 
10. Agnes Viljugrein 
 
 



Hei, 
 
Ellingsrud Arbeiderpartilag har i kveld avholdt medlemsmøte og det ble enstemmig vedtatt å støtte 
listen fra nominasjonskomiteen slik den foreligger. 
 
Vi tillater oss å påpeke at vi skulle ønsket at man kunne finne plass til noen flere kandidater fra 
Groruddalen, all den tid man her representerer over 140 000 potensielle stemmer, og vi leverer 
mange til Oslo AP og AP ved hvert eneste valg. 
 
Vi kan ikke helt se at en bydel som Vestre Aker, som via medlemskap eller bosted, er særdeles godt 
representert, potensielt kan levere like mange stemmer. 
Det er noe å ta med seg i arbeidet videre om 2 og 4 år. 
 
På vegne av Ellingsrud AP-lag 
 
Lena Sæterli 
Leder 



Ensjø Kampen Vålerenga Ap-lag (EKVAP) mener at nominasjonskomiteen skal prioritere 
Jonas Bals slik at han får en sikker plass på lista. Vi mener at Bals er en svært god kandidat 
som appellerer til brede grupper i befolkningen. Han har et engasjement for det faglige 
arbeidet som er genuint, gjennomtenkt og ikke minst basert på egne erfaringer. Vi vet også 
at han har stor og bred støtte i fagbevegelsen, noe som bør vektlegges. I tillegg deltar han 
ofte i den offentlige debatten med nye tanker og ideer og er en person som mange kjenner 
til. Han har gjennom de siste årene opparbeidet seg mye politisk erfaring som vil komme 
godt med i arbeidet som stortingsrepresentant. EKVAP vil derfor foreslå Bals på 5. plass på 
lista og at resten av lista justeres deretter med kjønnsbalansen inntakt.  

EKVAP mener det ikke er noen tungtveiende grunner til å rokke ved den lange tradisjonen 
OAP har hatt med annenhver kvinne og mann på nominasjonslistene. Vi stiller oss 
uforstående til at nominasjonskomiteen har gått vekk fra denne praksisen og mener at dette 
sender ut helt feil signaler om partiets engasjement for likestilling mellom kjønnene. Vi 
foreslår derfor at Marthe Scharning Lund flyttes opp en plass og plasseres mellom Fredrik 
Mellem og Jon Reidar Øyan.  

Vedtatt på styremøte 3 november 2016, med 6 styremedlemmer tilstede.  

 



 
 

 
Til nominasjonskomiteen 
Oslo Arbeiderparti 
 
 
 
 

Oslo, 7. november 2016 
 
 
 
Høringssvar til nominasjonskomiteens innstilling til Oslo Aps stortingsvalgliste 2017 
 
Fagbevegelsens Arbeiderpartilag støtter nominasjonskomiteens enstemmige innstilling og er 
godt fornøyd med at vår faglige kandidaten Inger Helene Vaaten har kommet inn på lista.  
 
Fagbevegelsen Arbeiderpartilag ser det allikevel som et sterkt og viktig signal at en faglig 
kandidat nomineres på sikker plass, og vi skulle gjerne sett minst to faglige kandidater på topp 
ti. Vi håper nominasjonskomiteen finner plass til Inger Helene Vaaten på sikker plass og Julie 
Lødrup lenger opp på lista.   
 
Vi mener det er viktig å være fagorganisert. I kampen for hele faste stillinger og mot 
arbeidslivskriminalitet og ledighet, er det organiserte arbeidslivet nøkkelen til suksess. Skal vi 
framstå som troverdige i valgkampen må vi ha kandidater som kan fremme våre vinnersaker i 
arbeidslivsspørsmål. Av samme grunn bør listene vise kandidatenes fagforeningstilhørighet 
gjennom nominasjonsprosessen.  
 
 
 
Kameratslig hilsen 
Fagbevegelsens Arbeiderpartilag 
 
 
Bodil H. Andersen /s./ 
Leder 
 

 
 



Til nominasjonskomiteen Oslo Arbeiderparti 
 
Fagforbundets partilag ønsker å opprettholde forslaget på Jonas Bals,  minimum på 7.plass. 
 
Et god fagligpolitisk samarbeid har historisk vis seg å bidra til at valg vinnes.  
For oss er det derfor viktig å ha tydelige faglige kandidater høyt opp på listen, som viser at Oslo 
Arbeiderparti tar på alvor et sterkt fagligpolitisk fokus.  
 
Anna Elisabeth Uran  
Fagforbundets Arbeiderpartilag 
 
Sendt fra min iPad 
 



Frogner AUF støtter innstillingen til nominasjonskomiteen som den er, men syntes det er litt 
synd på mangelen av representasjon fra Frogner, men syntes det er en veldig bra 
nominasjon. Vi syntes det er spesielt bra med Didrik Beck på 7ende plass på listen og de 
andre AUFerne. Vi ser frem til å prøve få så mange av de 25 på listen  
 
Hilsen 
Haider Qureshi (leder i Frogner AUF) 
 



 
Vi i Furuset arbeiderlag støtter den enstemmige listen fra nominasjonskomiteen, men vi 
føyer til at det burde vært flere fra Groruddalen og at Furuset vil fortsatt spille inn 
kandidatene (Channeh Maram Joof, Mithat Dogan og Sahra Jaber) fra Furuset som vi hadde 
foreslått i begynnelsen. 

Mvh 

Furuset arbeiderlag 

 



Hei!  
 
Gamle Oslo AUF er veldig fornøyd med Didrik Beck på 7. plass, og synes det er gøy at AUFere som 
Agnes, Maria, Mari og Fawzi står på lista. I utgangspunktet synes vi det er synd at det ikke er 
annenhver mann og kvinne i innstillingen, men uansett mener vi helheten er god. 
 
Hilsen Gamle Oslo AUF 
 



Grorud Arbeiderpartilag 

v/Grethe Fossli 
Ammerudgrenda 71 
0960 Oslo 
 
 
 
    
       Oslo, 3. november 2016 
 
Nominasjonskomiteen  
i Oslo Arbeiderparti 
 
 
 
Nominasjon til Stortingsvalget 2017. 
 
Grorud Arbeiderpartilag avholdt medlemsmøte 2. november 2016 i Grorud Idrettshus. 
Det var 17 medlemmer til stede på møte. 
 
Grorud Arbeiderpartilag behandlet forslag til liste til Stortingsvalget fra Oslo Arbeiderparti. 
 
Medlemsmøte vedtok enstemmig å støtte nominasjonskomiteens forslag. 
 
Med hilsen 
Grorud Arbeiderpartilag 
 
 
Grethe Fossli/s 
Leder 
 
 



Hei! Grorud AUF er fornøyd med førsteutkastet nominasjonskomiteen har lagt frem. Vi er meget 
begeistret over at Didrik Beck har blitt plassert på 7. plass! 
 
Mvh 
Jonas, Grorud AUF 
 
Sendt fra min iPhone 
 



Til nominasjonskomiteen i Oslo Arbeiderparti, 
 
Grünerløkka Arbeiderpartilag stiller seg bak nominasjonskomiteens enstemmige innstilling 
til stortingsliste. 

Med vennlig hilsen 
Ingemund Skålnes, lagleder 
Grünerløkka Arbeiderpartilag 
 
 



 
Hei  
 
Grünerløkka AUF er stortsett fornøyd med nominasjonskomiteens innstilling, men vi mener at Jonas 
Bals bør stå på 9.plass.  
 
 
Mvh.  
Joel Gianni 
Leder, Grünerløkka AUF  
 
Sendt fra min iPhone 
 



Her er GTGs svar på høringen fra nominasjonskomiteen. Som du ser har vi foreslått noen 
mindre endringer. 
 
Det framkom to ønsker til endringer i debatten, samtidig som det ble understreket at vi ikke 
ønsker store endringer på lista. Det ene var å få Jonas Bals tilbake på lista, det andre var å få 
annenhver mann-kvinne. 
 
GTG vedtok følgende liste: 
 1 Jonas G. Støre  
 2 Marianne Marthinsen  
 3 Jan Bøhler 
 4 Siri G. Staalesen 
 5 Espen Barth Eide  
 6 Zaineb Al-Samarai  
 7 Didrik Beck  
 8 Inger Helene Vaaten 
 9 Jon Reidar Øyan  
 10 Marthe Scharning Lund  
 11 Jonas Bals 
 12 Victoria Marie Evensen  
 13 Fredrik Mellem 

Med vennlig hilsen 
Lise Swensen 
Lagleder, 
Grønland, Tøyen, Gamlebyen Arbeiderpartilag 
 



 

OAP          Oslo, 10.11.2016  

v/Nominasjonskomiteen til stortingsvalget 2017                    
 
 
 
Innspill til nominasjonskomiteen     
 
Styret i Hellerud AP-lag viser til brev fra nominasjonskomiteen av 31.10.2016 og der komiteens frøste 
forslag til liste ble presentert.  
 
Styret har følgende innspill:  
 
 
 
• Styret er svært fornøyd med at Jan Bøhler er plassert på 3 plass. Groruddalen og Oslo trenger en som 

løfter storbypolitikk.  
 
• Bydel Alna hadde ved forrige stortingsvalg Olav Tønsberg på plass 13. Hellerud AP lag ønsker Mari 

Morken (partistyremedlem og styremedlem i Hellerud) på plass 14.  
 
• Vi ber om at hele listen settes opp med annen hver kvinne og mann, noe som vårt parti har lang tradisjon 

for.  
 
• For Groruddalens del synes vi at våre kandidater er plassert på svært beskjedne plasser. Dette kan fort 

oppfattes som at de er plassert der, bare for å dekke opp antall representanter fra Groruddalen.  
 

• Videre mener vi det ville vært naturlig at også Anders Røberg-Larsen var blant representantene fra 
Groruddalen på lista.  
 

• Hellerud AP lag mener det er uheldig at kandidater står oppført i lag og bydel, som ikke er reelt. Vi er 
gjort oppmerksom på at flere står oppført i bydel de ikke bor formelt i.  

 
• Hellerud AP lag mener også at det prinsipielt er uheldig med kandidater på lista, som også er medlem i 

nominasjonskomiteen. Dette burde vært avklart før komiteen ble nedsatt.   
 
 
 
 
Enstemmig vedtatt på styremøte i Hellerud AP lag – 9.11.2016.  
 
 
Med vennlig hilsen  
Hellerud Arbeiderpartilag  
 
 
Monique Nyberget/s./      Knut Røli/s./   
Leder         Nestleder og sekretær 



 
Hei 
Holmlia Ap lag hadde medlemsmøte 8. november, hvor blant annet nominasjonskomiteens 
forslag til stortingslista fra OAp ble behandlet. Møtet vedtok at man ønsker Elvis Nwosu på 
en plass fra nummer 11 og ut. 
 
Vennlig hilsen 
Henning Solhaug 



Hei! 
 
Styret i Homonettverket behandlet forslaget fra nominasjonskomiteen på styremøte 
01.november 2016, og gir vår fulle tilslutning til listen som foreligger. 
Styret vil også i den anledning berømme nominasjonskomiteen for en god liste som bereder 
grunnen for valgseier i 2017.  
 
 
Med vennlig hilsen  
 
 
Jon Reidar Øyan 
Leder 
Homonettverket i Arbeiderpartiet 
Tlf: 900 42 616 
Twitter/ Instagram: jon_reidar 
 



 

 

Til Nominasjonskomitèen  

  

Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag og Abildsø Arbeiderpartilag har i medlemsmøte 

10.november behandlet nominasjonskomitèen sin innstillingen. 

Vi ønsker å gi vår støtte til listeforslaget, men vi registrerer allikevel at hele 5 personer bosatt i 

Grûnerløkka bydel er på lista, mens Østensjø kun er representert med 1.  

 

For styrene i lokallagene Høyenhall/Manglerud Arbeiderpartilag og Abildsø Arbeiderpartilag 

 

Erling O. Turtum 



 
 
 
Nominasjon til Stortingsvalget 2017. 

Industriens Partilag foreslår følgende kandidater til listen: 

  

4. plassering på lista Siri G Staalesen bytter plass med 12 .plass på lista Viktoria Maria 
Evensen. 

Begrunnelse; Siri gjør en god jobb i OAP og bør konsentrere  seg om den krevende jobben. 

  

Jonas Bals,  fellesforbundet går inn på 7. plass for Didrik Beck eller  på 4. plass i stedet for 
Espen Barth Eide. 

Begrunnelse: Fellesforbundet som er det største organiserte forbund av private bedrifter Må 
ha en representant høyt opp i arbeiderpartiet slik at bredden norsk arbeidsliv reflekteres i 
ledelsen i OAP. Dette støttes også av ledelsen i Fellesforbundet. 

Vi må passe oss for at AP – OAP ikke blir en gjøkunge som sparker alle de andre i rede ut av 
dette. 

Mvh 

Trond A Larsen 

Leder Industriens Partilag 

  

Mvh 

Trond A Larsen 

Industriens Partilag 

 



Høringssvar til Nominasjonskomiteen fra Innflytternes AUF 
 
Behandlet: Styret i Innflytternes AUF 03.11.16 
 
 
Innflytternes er godt fornøyd med nominasjonslista som helhet. Vi er spesielt begeistret og 
glade for at AUF i Oslo sin ungdomskandidat, Didrik Beck er innstilt på 7 plass. Didrik er en 
dyktig og egnet kandidat til denne plassen. 
 
Vi er fornøyd med å se Agnes Nærland Viljugrein, Fawzi Warsame og Mari Morken innstilt 
av komiteen.  Vi er også spesielt fornøyd med å se lederen for partilaget vårt, Fredrik Mellem 
høyt representert på lista.  
 
Alt i alt mener innflytternes at valgkomiteens innstilling er en sterk liste med gode, 
kvalifiserte kandidater og vi gir vår fulle støtte til innstillingen slik den foreligger nå.  



Til Oslo Arbeiderpartis nominasjonskomite. 
 
Internasjonalt Forum slutter seg i all hovedsak til den framlagte 
innstillingen fra nominasjonskomiteen til Stortingsliste for Oslo 
Atrbeiderparti. Vi ber imidlertid komiteen finne plass til Monica 
Mattsson og Kim Gabrielli. Vi viser til at Monica ha solid 
forsvarspolitisk bakgrunn og erfaring fra Folk og Forsvar og at Kim 
Gabrielli har lang  kompetanseerfaring fra  FNsystemet. Vennlig 
hilsen Internasjonalt Forum ved Marit Nybakk  
  
 



Etter en mailbehandling blant styret i Kjelsås Arbeiderparti, ønsker vi å foreslå at Johanne 
Thunes bytter plass med Mari Morken.  
 
Årsaken til dette er at det er et ønske om å få inn noen fra Nordre Aker, og vi mener Johanne 
er en god kandidat. Ellers fastholder vi de navn vi har sendt inn tidligere 
 
 



Korsvoll Arbeiderpartilag har behandlet nominasjonskomiteen sin innstilling til Stortingsliste 
i styret.  
 
Vi synes at nominasjonskomiteen kunne søkt å finne større bredde og utnytte de store 
ressursene som finnes i Arbeiderpartiets medlemsmasse – hva gjelder folk som er kjent i 
samfunnsdebatt, akademia eller næringsliv.  
Vi påpekte i vår tidligere nominasjon av kandidater at vi ønsket å ha representasjon fra Oslos 
fjerde største bydel, Nordre Aker.  
 
Vi har sett på hvem av våre kandidater som kan være en samlende og velgervinnende 
kandidat fra bydelen. Vi ønsker Johanne Thunes med på Stortingslisten, og hun er samtidig 
den som har fått størst oppslutning også fra andre lag. Hun har et sterkt engasjement, tar 
initiativ, er talefør og vinner tillit i debatter og i møte med mennesker.  
 
Vennlig hilsen 
 
Erik M. Dugstad 
Leder  
Korsvoll Arbeiderpartilag 
 



Hei! 

Lambertseter Arbeidersamfunn, styret, stiller seg bak forslaget fra nominasjonskomitèens 
forslag til stortingsvalgsliste for valget 2017. 

Hilsen 

Bjørnar Nordal 

 

 



Nominasjonskomiteen 
v/Anders Kjellevold 
  
  
Styret i Lindeberg Arbeiderpartilag har gjennomgått komiteens siste innstilling. 
Vi har ingen innvendinger mot forslaget. 
  
Vennlig hilsen 
Lindeberg Arbeiderpartilag 
Unni Thorkildsen 
sekretær 
  
 



Hei!  
Nordre Aker AUF er veldig fornøyd med komiteens forslag. 
 
Mvh: Benjamin Nordby, Leder Nordre Aker AUF 
 



Til nominasjonskomiteen v/Anders Kjellevold, 
  
Nordstrand Arbeiderpartilag behandlet nominasjonskomiteens forslag til stortingsvalgliste 
i styremøte 9. november. Vi mener komiteen har gjort en god jobb, og har kun ett forslag til 
endring: at nr. 9 og 10 på listen bytter plass. 
  
Hilsen 
Asbjørg Javnes Lyngtveit 
Leder, Nordstrand Arbeiderpartilag 
 



Nordstrand AUF er veldig fornøyde med komiteens forslag. Vi er spesielt glade for at vår 
ungdomskandidat Didrik Beck har fått 7ende plass på lista. Vi velger å støtte lista som den er og våre 
åtte delegater kommer til å stille opp og stemme for at dette går gjennom. 
 



 
 
 

Oslo 2. november 2016 
 
 
Til nominasjonskomiteen, 
 
 
 
Høringssvar - nominasjon til Stortingsvalget 2017 
 
Styret i Næringspolitisk Forum har gjennomgått og diskutert nominasjonskomiteens 
forslag til stortingsvalgliste. Vi vil gi honnør til nominasjonskomiteen for deres gode 
arbeid og er meget tilfredse med at komiteen har presentert en enstemmig liste 
med meget kompetente og habile stortingskandidater.  
 
Styret i Næringspolitisk Forum gir sin tilslutning til forslag til stortingsvalgliste for 
2017. 
 
 
Vennlig hilsen 
Arne Flåøyen 
leder 



Oslo Arbeidersamfunn har i dag, 14. november, behandlet nominasjonskomiteens innstilling på vårt 
medlemsmøte. 
 
Oslo Arbeidersamfunn gir sin tilslutning til nominasjonskomiteens innstilling. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
Oslo Arbeidersamfunn 
 



Hei, Oslo Faglige AUF har diskutert nominasjonskomiteens forslag til stortingsliste for 
2017. Vi ønsker å berømme komiteen for godt arbeid og er glade for at innstillingen er 
enstemmig - noe vi mener er viktig for å stå samlet i tiden fremover.  
 
Først og fremst er Oslo Faglige AUF er strålende fornøyde med at vår ungdomskandidat, 
Didrik Beck, er innstilt på 7. plass. 
 
Videre er vi fornøyde med at Inger Helene Vaaten har fått plass på topp ti, da hun er vår 
preferte fagligpolitisk kandidat til lista. 
 
Forøvrig vil vi uttrykke støtte til særlig Fredrik Mellem og Jon Reidar Øyan på henholdsvis 
9. og 10. plass. Dersom det skulle bli diskusjon om å omrokkere slik at det også på disse 
plassene blir annenhver mann og kvinne, støtter Oslo Faglige AUF lista slik den ligger nå. 
 
Ellers er vi fornøyd med listas helhet og glade for å se så mange AUF-navn, herunder 
Agnes, Fawzi og Mari. Vi skulle imidlertid gjerne sett Mari Morken høyere opp på lista. 
 
For å oppsummere er dette en liste som motiverer til valgkamp og som vårt lokallag står 
100% inne for. 
 
Lykke til med det videre arbeidet. 
 
Mvh. Herman Kruse, 
fungerende leder Oslo Faglige AUF 
 



Romsås Arbeiderpartilag støtter listen som ble lagt ut. 
 
Takk 
Romsås Arbeiderpartilag, 
 



Hei 

Styret i Sagene AUF har diskutert nominasjonskomitéens forslag til Stortingsliste, og blitt 
enige om følgende kommentarer: 

Vi er veldig fornøyde med å se så mange navn fra Sagene på lista, og da spesielt å se at vår 
ungdomskandidat, Didrik Beck, har havnet på 7. plass.  

Vi er også svært fornøyde med at Fawzi Warsame, vår tidligere leder, har havnet på 19. 
plass. 

Sagene AUF støtter listen slik den er nå. Vi støtter Fredrik Mellem og Jon Reidar Øian på 9. 
og 10. plass.  

Vi i styret ønsker også å støtte Inger Helene Vaaten som den fagligpolitiske kandidaten på 
lista. Vi har hørt at det er noen i Fellesforbundet som sier at hun ikke er en god nok 
fagligpolitisk kandidat og at noen heller vil ha Jonas Bals. Det er veldig provoserende at man 
forsøker å umyndiggjøre en sterk kvinnelig fagligpolitisk kandidat ved å ikke si at hun er god 
nok, bare fordi man vil ha en annen. Vi håper nominasjonskomiteen gjennomskuer den 
dårlige argumentasjonen i media. Dette handler rett og slett om at Fellesforbundet er sure 
fordi de ikke fikk sin kandidat og er sure for det. Inger Helene har lang bakgrunn som 
tillitsvalgt, og vi kan ikke se hvorfor Jonas Bals, som senere studerte historie, er forfatter og 
akademiker og som er rådgiveren til Jonas Gahr Støre, er mer “faglig” enn Inger Helene. Det 
blir for dumt. 

Våre fem delegater kommer til å møte og stemme for lista slik den er nå. 

Med vennlig hilsen Gabriella Antonieta Bøgle 

 

 



Innspill fra Sagene og Torshov Arbeidersamfunn 

Vedtatt på styremøte 2/11-2016 
 

Sagene og Torshov Arbeidersamfunn vedtok følgende innspill til nominasjonskomiteen i Oslo 

Arbeiderparti på styremøte 2. november 2016: 

 

Styret i Sagene og Torshov Arbeidersamfunn støtter den listen som nominasjonskomiteen har 

lagt fram med unntak av at vi ønsker at prinsippet om annenhver mann og kvinne følges. 

Dette medfører at vi ønsker at 10. og 11. plassen bytter rekkefølge. 

 

Styret ønsker også å påpeke at minoriteter ikke er godt nok representert på listen og at de 

minoritetskandidatene som står på listen er plassert for langt ned. 

 

Styret mener også at den fremlagte listen inneholder for mange kjente partinavn. Vi kunne 

tenkt oss at komiteen også hadde sett utover de mest innlysende valgene i våre egne rekker og 

sett på navn som f.eks. Ayesha Wolasmal og Anne Grosvold slik at vi kunne fått en mer 

spennende liste som appellerte bredt. 

 

 

Mvh 

Helge Stoltenberg 

Leder 

Sagene og Torshov Arbeidersamfunn 



Til nominasjonskomiteen. 

Vi viser til invitasjon til å komme med høringssvar til nominasjonskomiteens forslag til 
stortingsliste.  

Styret i Simensbråten/Ekeberg Arbeidersamfunn behandlet i dag, torsdag 10.11.2016, 
nominasjonskomiteens forslag, og vedtok følgende: Vi støtter nominasjonskomiteens forslag. 
Vi ønsker komiteen lykke med det gjenstående arbeidet. 
Kameratslig hilsen  
Simensbråten/Ekeberg Arbeidersamfunn 
Rune Tokle 
leder 

 



Til nominasjonskomiteen,  
 
Vi takker nominasjonskomiteen for arbeidet med å sette sammen valglisten foran stortingsvalget 
2017. Styret i Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag har enstemmig vedtatt å støtte 
nominasjonskomiteens forslag. 
 
Ber om tilbakemelding på at e-posten er mottatt.  
 
Beste hilsen,  
 
Katinka Riksfjord Sporsem  
leder  
Sinsen og Carl Berner Arbeiderpartilag  
 
 
 



St. Hanshaugen AP avholdt den 14. november medlemsmøte der nominasjon var tema. 
Under følger innspill fra St. Hanshaugen AP til nominasjonskomiteens første forslag til 
stortingsvalgliste. 
 
1. Jonas Bals inn på 5. plass. Alle menn skyves ned på listen.  
Jonas har en god og viktig kunnskap om forhold som påvirker mange arbeidsfolk, særlig 
knyttet til utfordringene om sosial dumping og arbeidslivkriminalitet. Han har en unik 
formidlingsevne om disse utfordringene og nyter stor tillit i miljøer som er særlig rammet av 
de.  
 
2. Opprettholde prinsippet om annenhver kvinne-mann. Marthe S. Lund på 10. plass. 
Forslaget til nominasjonskomiteen vil gi Oslo AP 6 menn og 4 kvinner på topp-ti. Vi har ingen 
forståelse for behovet for en endring av prinsippet om annenhver kvinne-mann for 9. og 10. 
plassene. Det naturlige er da at Mathe Scharning Lund tar 10. plassen og at Oslo AP 
opprettholder prinsippet om annenhver kvinne-mann.  
 
3. Bashe Musse inn på lista.  
St. Hanshaugen foreslo Bashe i forrige runde. Vi mener det er viktig å sikre bred 
representasjon blant minoritetskandidatene og at Bashe kan bidra til det. 
 
 



Hei! 

Her kommer St. Hanshaugen AUFs innspill til nominasjonskomiteens innstilling til 
stortingslista.  

Vi er meget fornøyd med lista som helhet, og er spesielt fornøyd med Didrik Becks 
syvendeplass. Videre vil vi rose den høye andelen unge kandidater, og vi savner Erling 
Turtum på lista. 

Mvh  

Mina Haver  
Leder, st. Hanshaugen AUF  

 



Hei! Vi i Stovner AUF har lyst til å spille inn til høringsuttalelsen at vi støtter Oslos 
stortingsliste akkurat som den er foreslått av komiteen. 
 
Hilsen Lennart Tveita 
 



Til den det måtte gjelde,   
 
Søndre Nordstrand AUF er svært fornøyd med innstillingen til nominasjonskomiteen. Vi syns 
det er flott at nominasjonskomiteen har innstillt mange unge kandidater og er overbevist om 
at de vil representere Oslo bra.  
 
Med vennlig hilsen, 
 
Maria Qureshi v/ Søndre Nordstrand AUF  
 



Tåsen Arbeiderpartilag ønsker Johanne Thunes med på stortingsliste. Vi påpeker at vi 
ønsker å ha representasjon fra Oslo fjerde største bydel, Nordre Aker. 
 
Tåsen Arbeiderpartilag støtter dessuten Fellesforbundets ønske om at Jonas Bals kommer på 
sikker plass. 
 
Jonas G. Støre.                  Bydel Vestre Aker 

1. Marianne Marthinsen.        Bydel  Vestre Aker 
2. Jan Bøhler.                         Bydel Alna 
3. Siri G. Staalesen.               Bydel Nordstrand 
4. Espen Barth Eide.              Bydel Vestre Aker 
5. Zaineb Al-Samarai.            Bydel Grünerløkka 
6. Jonas Bals.                       Fellesforbund 

Johanne Thunes              Bydel Nordre Aker  
Didrik Beck  

7. Inger Helene Vaaten  
 
 
Tåsen Arbeiderpartilag 
 
 
[Red. an. Innspillet ble oversendt slik det står] 



Utdanningspolitisk forum har følgende tilbakemeldinger til valgkomiteen: 
 
- Eskil Pedersen foreslås på 7. plass på lista 
- Jonas Bals foreslås inn på lista på 5. plass 
- Julie Lødrup foreslås på 10. plass 
-I tråd med det: Det bør tilstrebes annenhver kvinne og mann også på plassene 9-12. 
 
 
Mvh. Kim Orlin Kantardjiev, 
Leder utdanningspolitisk forum 
 



Tilbakemelding på forslaget til Nominasjonskomiteen fra Veitvet, Linderud og Økern 
AP-lag. 
  
Vi mener forslaget til nominasjonskomiteen er et godt forsøk på å samle innspillene fra 
lokallagene. 
Det vi imidlertid reagerer på er at komiteen ikke har funnet plass til Jonas Bals. 
Vi vil derfor opprettholde vårt forslag på at Jonas Bals og blir satt inn på enten plass 5, 7 
eller 9.  
Ved å sette inn Jonas Bals på en av de nevnte plassene mener vi dette kan løses greit 
ved at de mannlige kandidatene da rykker ned en plass tilbake. Kvinnene vil stå som de 
er foreslått. 
  
Med kameratslig hilsen 
Ove Brandt 
Leder Veitvet, Linderud og Økern Ap lag 
  
 



Til nominasjonskomiteen, Oslo Arbeiderparti 
 
Nominasjonskomiteens forslag til stortingvalgliste ble drøftet på styremøtet i Vestre Aker 
Arbeiderpartilag mandag 7.november 2016. 
 
Vi mener nominasjonskomiteen har lagt frem en god liste som vi støtter slik den foreligger og 
som vi anbefaler blir lagt frem uendret for nominasjonsmøtet i Oslo Arbeiderparti 
22.november. 
 
Det er en klar styrke for partiet at vi går til valg på en liste som en enstemmig 
nominasjonskomité har arbeidet frem. Komiteen har etter vår mening lyttet til innspill fra 
lokallagene i Oslo og utarbeidet en liste som ivaretar bredden i partiet.  
 
Det har så langt vært en ryddig prosess internt i Oslo Arbeiderpartis organisasjon og vi er 
trygge på at vi med denne listen får en Oslobenk som vil ivareta hovedstadens interesser på en 
best mulig måte. Vi mener også det er riktig at AUFs kandidat, Didrik Beck, skal ha en sentral 
plass på listen, slik nominasjonskomiteen har foreslått.  
 
Vestre Aker Arbeiderpartilag mener forøvrig at våre stortingsrepresentanter regelmessig bør 
møte i representantskapet og redegjøre for "Oslo-saker" som de arbeider med i Stortinget. 
 
Mvh 
 
Øyvind Vasaasen 
Leder Vestre Aker Arbeiderpartilag 
 



Hei 
 
Vestre Aker-Ullern AUF stiller seg bak innstillingen til nominasjonskomiteens forslag til 
stortingslisten. Dette vedtok vi på styremøte som ble avholdt 3. November. 
 
 
 
Med vennelig hilsen  
Kafia Mohamud 
Leder for Vestre Aker-Ullern AUF 
 



Vestre arbeidersamfunn ønsker å takke nominasjonskomitéen for arbeidet og for å 
presentere en enstemmig innstilling. Dette legger grunnlaget for en god behandling på 
nominasjonsmøtet og for et godt samarbeidsklima i partiet.  
 
Vestre arbeidersamfunn støtter nominasjonskomitéens innstilling.  
 
Vi har imidlertid noen generelle betrakninger vi mener det er viktig å dele.  
 
Selv om listen er solid, mener vi partiet nå, og i fremtiden, må ta på alvor viktigheten av at 
partiets Stortingsrepresentanter representerer våre velgere. Denne Stortingslisten kan på noen 
punkter fremstå ensidig.  
 
Det er flere kandidater med bakgrunn fra informasjons- og kommunikasjonsarbeid. Dette er 
viktig kompetanse, men partiet trenger mer bredde.   
 
Listen har videre ti kandidater fra bystyrelisten, og to partilag har to representanter.  
 
Vestre arbeidersamfunn ønsker å fremheve at det er viktig at vi i arbeidet med neste 
Stortingsliste sørger for å ha kandidater med noe mer variert yrkesbakgrunn.  
 
Men igjen, Vestre arbeidersamfunn støtter nominasjonskomitéens innstilling og setter stor pris 
på at innstillingen er enstemmig.  
 
Vennlig hilsen 
Ane Kristine Djupedal - på vegne av styret 
 



Østensjø Arbeiderlag 

Hei Anders 

Vi vil gjerne ha Eskil Pedersen på 7. Plass, og Jonas Bals på 9. plass. 

Med vennlig hilsen  
Roger Storslett  
Leder Østensjø Arbeiderlag  

 



Østensjø AUF er fornøyd med nominasjonskomiteens forslag til nominasjonsliste. Vi liker 
spesielt godt at Didrik Beck og Agnes Viljugrein har kommet høyt på lista. 
 
Østensjø AUF 
 



 Årvolls svar på høring 

1 Jonas G. Støre 

2 Marianne Marthinsen 

3 Jan Bøhler 

4 Siri G. Staalesen 

5 Espen Barth Eide 

6 Zaineb Al-Samarai 

7 Didrik Beck 

8 Inger Helene Vaaten 

9 Fredrik Mellem 

10 Nasir Ahmed 

11 Mari Morken 

12 Victoria Marie Evensen 

13 Jon Reidar Øyan 

14 Agnes N. Vilijugrein 

15 Vegard Wennesland 

16 Julie Lødrup 

17 Usman Mushtaq 

18 Gro Balas 

19 Fawzi Warsame 

20 Katinka R. Sporsem 

21 Eskil Pedersen 

22 Marthe Scharning Lund 

23 Ove Brandt 

24 Laila Nikolaysen 

25 Raymond Johansen 
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